
protokÓ~ Nr XLIII.2022 \ 
z XLlII Sesji Rady Gminy Słubice 

odbytej w dn u 29 września 2022 r. 

Obrady XLIII Sesji Rady Gminy Słubice odbyły się w godz. 11.1 0-1 2.35 oraz były 
transmitowane na żywo w Internecie. Obrady prowadził przewodniczący Sławomir 

Januszewski. 
Stan Rady - 15 osób 
Obecnych - 15 osób tj. 100%. 
W sesji udział wzięli: 

l. 	 Jacek Kozłowski - wójt, 
2. 	 Przemysław Nowacki - sekretarz g~iny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik giny, 
4. 	 radni według załączonej listy obecnoś ' i, 
5. 	 sołtysi według załączonej li sty obecno~ci, 

Do pkt. l 

Sławomir Zenon Januszewski - pr~wodniczący Rady otworzył obrady XLIII sesji 
Rady Gminy Słubice, powitał wszystkie panie i panów radnych, sołtysów, wójta, skarbnik, 
sekretarza. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesj i uczestniczy 15 radnych, 
co oznacza, że Rada Gminy Słubice może obradować i podejmować prawomocne uchwały.

I 

Do pkt. 2 
Przewodniczący poinfonnował o w~czeniu do porządku obrad uchwały w punkcie 5 

e). Poprzedni porządek obrad, który zostal dostarczony wraz z zaproszeniem na dzisiejszą 
sesję przedstawiał się następująco: 

l. 	 Otwarcie Sesji. I 

2. 	 Przyjęcie porządku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z działalności międzysesyJnej Wójta Gminy za okres od 26 lipca 2022 r. do 

28 września 2022 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Przyjęcie informacji o przebiegu wy~onania budżetu Gminy Słubice, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej progn~zy finansowej oraz informacji o przebiegu 
I 

wykonania planu finansowego samorządpwej instytucji kultury za I półrocze 2022 r. 

6. 	 Przyjęcie infonnacji o stanie realizacji bdań oświatowych w gminie w roku szkolnym 

2021/2022, w tym o wynikach egzamipu ósmoklasisty, działań podejmowanych przez 

szkoły nakierowanych na k ształcenie uc\zniów ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi 

oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty. 

7. 	 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) 	 zmiany Wieloletniej Prognozy Finan~owej Gminy Słubice , 

b) 	 zmIany uchwały Budżetowej Gmmy Slublce na rok 2022, 

c) 	 ustalenia górnych stawek opłat lonoszonych przez właścicieli nieruchomości 
za 	usługi w zakresie odbierania odp dów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych, 



d) zmiany Uchwały Nr XXX.2l2.202l Rady Gminy Słubice z dnia 
17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok. 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. 	 Przyjęcie protokołu 7. XL sesji Rady Gminy. 

10. Przyjęcie protokołu z XLI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

II. Przyjęcie protokołu z XLII nadzw)'czajnej sesji Rady Gminy. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie nowy porządek obrad. W wyniku jawnego 

głosowania rada - stan 15 obecnych jednogłośnie przyjęła porządek obrad, który przedstawiał 

się następująco po zmianach: 

l. 	 Otwarcie Sesji. 

2. 	 Przyjęcie porządku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z działalności mi9dzysesyjnej Wójta Gminy za okres od 26 lipca 2022 

r. do 28 września 2022 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 

5. 	 Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Słubice, informacji o 

kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu 

wykonania planu finansowego samorządowej instytucji kultury za I półrocze 2022 r. 

6. 	 Przyjęcie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie w roku szkolnym 

2021/2022, w tym o wynikach egzaminu ósmoklasisty, działań podejmowanych przez 

szkoły nakierowanych na kształcenie ucznjów ze specjalnymi potr7.ebami 

edukacyjnymi oraz nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez kuratora oświaty. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słubice, 


b) zmiany uchwały Budżetowej Gminy Słubicc na rok 2022, 


c) ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości 


za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych, 

d) zmiany Uchwały Nr XXX.212.202l Rady Gminy Słubice z dnia 

17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 rok , 

e) w)'rażenia zgody na przystąpienie Gminy Słubice do Partnerstwa "Obszar 

Funkcjonalny Miasta Płocka". 

8. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

9. 	 Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy. 

10. Przyjęcie protokołu z XLI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 
11. Przyjęcie protokołu z XUI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad. 
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Do pkt. 3 
Sprawozdanie z działalności międzysesyjrej Wójta Gminy za okres od 26 lipca 2022 L 

do 28 września 2022 L (materiał w załączejllu). 

Do pkt. 4 \ 
Radny Stanisław Szymański popr sił wójta i radę gminy, by zabezpieczyć środki 

na następny rok na budowę drogi w Alfons wie. 

Radny Dariusz Woliński poprosił "jójta i radę gminy, by również zabezpieczyć środki 

na następny rok na budowę drogi o ~UgOŚCi 136 metrów w juliszewie. W imieniu 
mieszkańców poprosił również o zainsta owanie lampy za byłym SKR-em w Juliszewie 

przy przystanku. Dokumentacja została zr biona kilka lat temu. Dzieci są prowadzone rano 
Ina przystanek i rano jest ciemno. 


.. . Radna Katarzyna Milczarek .apelo~ała o oświetlenie,,:, miejscowości Łaziska, gdzie 

jezdzl autobus. W miejscu, gdZie wSiadają zlecI Ole ma żadnej lampy. 


Sołtys Elżbieta Machała zapytał co z przystankiem na Budach. Mieszkańcy 

zbudowali ten przystanek kiedyś w czypie społecznym. Poprosiła o odbudowanie go. 

Popros iła również o wysypanie destruktu n" drodze w Budach i poprawienie pozostałej drogi . 

Sol1ys Elżbieta Karasek zapytała o to czy wójt rozmawiał z powiatowym zarządem 

dróg o pogłębienie rowów w Potoku. 

Do pkt. 5 

Przewodniczący Rady Gminy pOil~ormował, że informacja o przebiegu wykonania 
budżetu Gminy Słubice, informacja o ks altowaniu s ię wieloletniej prognozy finansowej 

oraz informacja o przebiegu wykonania pl nu finansowego samorządowej instytucji kultury 

za l półrocze 2022 L zostały przedstawion na komisji i wszyscy radni dokładnie się z nimi 

zapoznali (materiał w załączeniu). I 
Radni nie mieli żadnych zapytań, bąci!ź uwag.

I 

~pU6 I 
Przewodniczący Rady Gminy point rmowal, że informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych w gminie w roku szkolny 2021/2022, w tym o wynikach egzaminu 

ósmoklasisty, działań podejmowanych prz szkoły nakierowanych na kształcenie uczniów 

ze specjalnymi potrzebami edukacyjnymi o z nadzoru pedagogicznego sprawowanego przez 

kuratora oświaty zostały przedstawione n komisji przez panie dyrektor szkół (materiał 

w załączeniu). 
Radni nie mieli żadnych zapytań, bądź uwag. 

Do pkt.7a) 
Przewodniczący Rady Gminy prz~dstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sfubice. 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu brało udział 15 radnyg' Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała w sprawie zmiany WieI letniej Prognozy Finansowej Gminy Słubice 

wraz z imiennym rejestrem głosowań stano . załącznik do protokołu. 

J 



Do pkt. 7b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2022 
przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Januszewski. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Słubice na rok 2022 
wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 7c) 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proj ekt uchwały w sprawie ustalenia 
górnych stawek opła t ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Uchwała została przyjęta 14 głosami "za" 
przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała w ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz opróżniania 
zbiorników bezodpływowych wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik 

do protokołu . 

Do pkt. 7d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Słubice 

z dnia 17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2022 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Sławomir Januszewski. 
Radni nie mieli żadnych zapytań, bądź uwag. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Uchwała w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX.212.2021 Rady Gminy Słubice z dnia 

17 grudnia 2021 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 
rok wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 7e) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Słubice 

do Partnerstwa "Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka" przedstawił Przewodniczący Rady 
Gminy Sławomir Januszewski. 

Radni nie mieli żadnych zapytań, bądź uwag. 
W głosowaniu brało udział 15 radnych. Uchwała została przyjęta 14 głosami "za" 

przy jednym głosie "przeciw". 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Słubice do Partnerstwa 

"Obszar Funkcjonalny Miasta Płocka" wraz z imiennym rejestrem głosowań stanowi 
załącznik do protokołu. 

Do pkt. 8 

4 



Wójt odpowiedział radnemu Stanifrawowi Szymańskiemu i Dariuszowi Wolińskiemu, 

że gdy będzie się tworzyć budżet to Rada miny zdecyduje na co te pieniądze przemaczyć. 

Następnie odpowiedział radnemu Dariuszowi Wolińskiemu i Katarzynie Milczarek, 

że w kwestii lamp to dokumentacja na I~mpę w Juliszewie nie została wykonana, jedynie 

określane były miejsca, gdzie te lampy mJją powstać. Na chwilę obecną wymienione zostały 
83 oprawy lamp w miejscowości Słubice a oprawy LED. W roku poprzednim założono 20 

lamp solarnych, w tym również 20. Syste atycznie będzie się wymieniać i dodawać punkty 

świetlne. Oczywiście robione jest to ze śro ków pozyskanych. 

Następnie odpowiedział sołtys E żbiecie Machała , że przystanek jest na gruncie 

prywatnym i trzeba to wziąć po uwagę. P zystanek będzie stał w ciągu 2 tygodni. To samo 

dotyczy przystanku w Piotrkówku. W przy złym tygodniu będą lane fundamenty. 

Następnie odpowiedział sołtys El ' iecie Karasek , że systematycznie zgłaszane jest 

podcięcie krzewów do zarządu dróg powi towych, czyszczenia przepustów. Gmina czeka na 

odzew. W niektórych sytuacjach pracowniQy gospodarczy to wykonują. 

Do pkt. 9 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z XL sesJI Rady Gminy 

Słubice został przesłany do radnych drogą lektronicmą. 

Radni nie mieli żadnych zapytań, bą ź uwag. 

W głosowaniu brało udział 15 radny h. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z XL sesji Rady Gminy Słubice wraz z imiennym rejestrem głosowań 

stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 10 

Przewodniczący Rady Gminy pOin~rmował ' że protokół z XLI nadzwyczajnej sesji 
Rady Gminy Słubice został przesłany do ra nych drogą elektroniczną. 

Radni nie mieli żadnych zapytań, bą ź uwag. 

W głosowaniu brało udział 15 radny h. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
, 

Protokół z XLI nadzwyczajnej sesji F ady Gminy Słubice wraz z imiennym rejestrem 

głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 11 
Przewodniczący Rady Gminy poin~ rmował , że protokół z XLII nadzwyczajnej sesji 

Rady Gminy Słubice został przesłany do rad ych drogą elektroniczną. 

Radni nie mieli żadnych zapytań, bą ź uwag. 

W głosowaniu brało udział 15 radnyc . Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Protokół z XLII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Słubice wraz z imiennym rejestrem 

głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Do pkt. 12 

Wójt pogratulował paniom dyrektor i wszystkim nauczyc ielom za pracę wykonaną 

w poprzednim roku szkolnym. Panie dYtktor przedstawiły szczegółowe sprawozdania 

z realizacji pracy i osiągnięć ucz~iów. Wyni i,są bardzo dobre a nawet, zna~omite: W Szkole 
Podstawowej w Słubicach wymkl egzamtnu smlOklaslsty są powyżej sredmeJ krajowej. 
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Poinfonnował, że dwie panie pełnią obowiązki dyrektora. Nie zgłosili się żadni 

kandydaci na to stanowisko w Przedszkolu Samorządowym w Słubicach i w Szkole 

Podstawowej im. Włady sława Jagiełły w Piotrkówku. Na prośbę wójta pełniącą obowiązki 
dyrektora Szkoły w Piotrkówku została pani Krystyna Wojtasiak, która uczy w tej szkole 
i posiada do tego niezbędne kwalifikacje. W Przedszkolu Samorządowym pani dyrektor 

przeszła na emeryturę i w tym roku przejęła pełnienie obowiązków. Wszyscy dyrektorzy 
szkół posiadają niezbędne kwalifikacje do zajmowania tego stanowiska wbrew krążącym 
infonnacjom. Nie można zatrudnić kogoś na stanowisko dyrektora bez niezbędnych 

kwalifikacji. 

Poinformował, że w gminie trwają dwie duże inwestycje. Jedną z nich jest 
przebudowa oczyszczalni ścieków w Słubicach. Coś już na tej budowie widać. Przyjechały 
już niezbędne elementy do budowy. Kolejną jest przebudowa i modernizacja zbiorników 
na SUW w Bończy. Rozpoczęto już pierwsze prace. Jedna inwestycja i druga przebiegają bez 
zakłóceń . Ponadto ro zstrzygnięty został przetarg na budowę drogi w miejscowości Grzybów 
przy SUW. Prawdopodobnie w czwartek zostanie podpisana umowa z wykonawcą. Trwają 
jeszcze czynności fonnalno-prawne. 

Ponadto powiedział, że na zasilaniu SUW w Grzybowie na wodociągu pojawiły się 
bakterie coli. Sanepid zalecił aby nie pić nieprzegotowanej wody. Po przegotowaniu ludzie 

mogą pić tą wodę. Woda nie ma zagrożenia dla zwierząt. Trzeba czekać na dalszy rozwój 
wydarzeń. Zostaną przeprowadzone kolejne badania. Po zbadaniu trzeciej próbki wyjdą 
kolejne wyniki. Próbka została zbadana na ostatniej linii wodociągu i tam się pojawiła 

bakteria. Pojawi się infonnacja, gdy woda będzie już zdatna do picia. 

Skradziono lampę solarną w miejscowości Rybaki. Wójt podziękował pani sołtys 

z Rybaków o poinformowaniu o tym zdarzeniu. Organy ścigania zajmują się sprawą. 

Dobiegają końca ostatnie porządkowania pod względem prawnym i geodezyjnym terenu 
między bankiem a kościołem. W poniedziałek zostanie podpisana. ostatnia umowa z kurią. 
Zostanie ogłoszony przetarg na przebudowę tego placu. Większość dokumentacji jest już 
gotowa. Poprawiane są drobne uzgodnienia. Zostały unormowane kwestie fonnalno-prawne 
gruntów. Dużo pracy już zostało wykonane. 

Wójt podziękował druhnom i druhom, którzy uczestniczyli w akcji ewakuacji Szkoły 

Podstawowej w Słubicach. Podziękowania skierował dla jednostki Ratowniczo- Gaśniczej 

w Płocku i druhów z OSP w Słubicach. Była to ewakuacja niezapowiedziana, niewiele osób 
o tym wiedziało. Przeprosił strażaków ze Słubic, że nikt o tym nie powiedział. Wójt jest 
pozytywnie zaskoczony. Lepiej wys7.ła ta ewakuacja niezapowiedziana niż zapowiedziana 
wśród nauczycieli i uczniów. 

Radny Marek Bogiel zapytał o ścieżkę rowerową przy drodze 575. Zapytał również 
o lokalizację strażnicy OSP Słubice . 

Wójt odpowiedział, że sprawa ścieżki rowerowej utknęła na gruncie fonnalno
prawnym. Dzisiaj wójt jedzie na spotkanie i szuka rozwiązania w tej kwestii. Jeśli nikt nie 
będzie się o tym przypominał to projekt będzie zaniechany. W kwestii lokali7.acji straznicy 
w przyszłym tygodniu będzie więcej wiadomo na ten temat. Znów chodzi o kwestie 
fonnalno-prawne decydu.ią. 

Radna Krystyna Wojtalewicz w imieniu mieszkańców prosi la o ponumerowanie 
miejscowości w swoim sołectwie. Ostatnio karetka w środku nocy nie mogła znaleźć danego 
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numeru domu. Nie wiadomo było gdzie z*zyna się Studzieniec Górny. Niektórzy nie wiedzą 

gdzie są Łaziska, gdzie Bończa. Zapytała ~ównież czy wiadomo coś w sprawie poboczy drogi 
powiatowej od Studzieńca w stronę Wólki. , 

WÓ!t ~dpowiedział, że rzecZY,,:i~cie jest problem z tymi miej scowościa.mi. Jest 
problem rowmeż z numeraCją budynkow. W kwestu poboczy to trzeba nasypac na me 

destrukt. 
Soltys Michał Ryfa podziękował za lampy w miejscowości Zyck Nowy. Zgłosił 

również, iż nie wiadomo gdzie się zaczyna gmina Słubice a gdzie kończy. 

Sołtys Henryk Kordalewski zap~tał czy tablica sołecka na Piotrkówku będzie 

wymieniana. Zapytał również, czy jest mo~liwość zamontowania trzech lamp w miejscowości 

Piotrkówek. 

Sołtys Mirosława Marcinkowska zapytała o drogę do państwa B. na Grabowcu. 

Trzeba podciąć tam zakrzaczenia. Podzięk ała za lampy na Grabowcu. 

Wójt odpowiedział, że sprawa tab l c sołeckich była już poruszana. Trzeba poszukać 

dofinansowania na nie. W następnym ro chciałby zakupić te tablice. Powinny one stać 

w newralgicznych miejscach na wsiach a ni obok sołtysów. Czasem sołtys mieszka na końcu 
wsi . Poruszano problem oznaczenia g iny, gdzie się wjeżdża i wyjeżdża z gminy 

w Wymyślu i w Grzybowie. Zakrzaczenia a Grabowcu zostały już przycięte i droga została 

przerównana. Na chwilę obecną pracownic przycinają pobocza. 
Radna Sy lwia Górecka podziękowaza wycięcie drzew na ulicy Chojaki. Zapytała 

również czy byłaby możliwość postawić sI pki na zakręcie przy kościele od ulicy Szkolnej, 

by nie stawały tam samochody. W niedzielę ' ak się wyjeżdża to jest niebezpiecznie. 

Wójt odpowiedział, że zostało p prawione przejście dla pieszych przy szkole. 

Postawiono słupki. Jest już pozwolenie że y postawić słupki również w tamtym miejscu. 

Podjęto już starali usunąć dalej usunąć drze a na ulicy Chojaki. 

Wójt odpowiedział sołtysowi Henry owi Kordalewskiemu, że w kwestii oświetlenia 

trzeba pomyśleć, jak się uda pozyskać środ 

Radna Teresa Sitkiewicz prosiła o jaśnienie mieszkańcom kwestii dlaczego nie ma 

w gminie stomatologa. 

Wójt odpowiedział, że pani stomatol g zrezygnowała i rozwiązała umowę. Gmina nie 

zatrudnia lekarzy. Na chwilę obecną żadn go stomatologa nie udało się pozyskać. Nadal 

trwają poszukiwania. Takie rozmowy były odejmowane już 2 lata temu. Wójt proponował 
specjalistom, że odda im gabinet za darmo, y świadczyli tutaj opiekę zdrowotną, lecz nie ma 

chętnych ze względów ekonomicznych. ójt poprosi panią menadżer ośrodka zdrowia 

o szczegółowy gr~fik kiedy przyjmują lekarz~, kiedy można zgłaszać. się po recepty itp. . 
Przewodmczący Rady Gminy pOIn tormował, że w dnIU jutrzejszym mIJa termIn 

na uporządkowanie Kanału Dobrzykowskiego przez Wody Polskie. Nie zostało to zrobione. 
Podobno jakiś sprzęt tam pracuje, jednak termin mija. Na Kanale Troszyńskim nie ma 
żadnego sprzętu. Rolnicy nie uprawiają ppl, nie sieją , ponieważ czekają na odmulenie 

kanałów. Nic nie zostało wykonane. Od paźdbernika rolnicy wejdą na pola z siewami i temat 
I 

się zakończy. Kolejny raz zlekceważono te~at. Przyjdą jesienne opady i znów woda będzie 
na polach. Wiadomo jaka sytuacja już wcześ iej wystąpiła. Prosił o wysłanie pisma z urzędu 

do Wód Polskich. Jest problem z koszenie rowów na kanałach przez spółkę wodną. Był 

problem z wykonawcami. Zgłosił s ię jed n wykonawca, ale dopóki woda nie zejdzie 
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z kanałów to nie wejdzie ze sprzętem. Zgłosi! również, że na drodze powiatowej Nowosiad!o

Troszyn porobiły się dziury w jezdni . . Prosi! o zgłoszenie tej drogi do zarządu dróg 

powiatowych. Zgłosi! też zakrzaczenia przy drodze. 

Wójt odpowiedział, że zauważono, iż pojawiają się tamy bobrowe. Prosił o zgłaszanie 

tego na bieżąco. Systematycznie stara się to usuwać. Wody w rowach są bardzo wysokie. 

Żeby rozpoczęły się prace przy oczyszczalni ścieków trzeba osuszać teren pompując wodę. 
W SUW w Łaziskach też woda stoi. Pisma były wysyłane do Wód Polskich i do wojewody. 

Do pkt. 13 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdzi!, że porządek obrad XLIII Sesji Rady Gminy 

w dniu 29 września 2022 r. został wyczerpany. Podziękował Radzie Gminy 

po czym je zamknął. 

Protokołowała 

.L.bo;(p.,,~ 
Kinga Bartosiak 

za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom oglądającym sesję drogą e ktroniczną· 

SIaw 0/ i'lW-:Ia!I 

8 


